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Ideja in vsebina je dobro predstavljena. Zasledil sem tipkarsko napako
”Droboxovo programsko storitev”na 2. strani. V načrtu dela je omenjeno,
da so bile meritve na fakulteti opravljene preko brezžične povezave, v pod-
poglavju 1.4.7 pa tega podatka ni.

Pred opravljenimi meritvami bi lahko postavili hipoteze. Morda bi do-
datne meritve z nedeterminističnim časovnim intervalom pošiljanja dale za-
nimive rezultate. Dodati morate še zaključek.

Všeč so mi povzetki grafov v tabelah po vsaki meritvi in ideja o izvedbi
24-urnega merjenja, ki bi lahko prineslo zanimive rezultate.

1


